

Careum Congress 2014

17./18.03.2014, Basel

«Machtfaktor Patient 3.0» Patienten verändern das Gesicht des Gesundheitswesens

«The power of patients 3.0» Patients are changing the face of healthcare

Felix Schneuwly, lic. phil.

Health insurance expert for internet comparison site, comparis.ch AG, Zurich, Switzerland / Krankenversicherungsexperte beim Internetvergleichsdienst comparis.ch AG, Zürich, Schweiz

Curriculum Vitae (english)

Felix Schneuwly, 53, lic. phil. (equivalent to a Master of Arts degree), returned to education to study Journalism and Psychology in Fribourg, Switzerland, following an apprenticeship as a plumber and after obtaining a C-Matura (school-leaving qualification equivalent to A-Levels with a focus on mathematics and science). He also holds an Executive Master of Business Administration (MBA) and works as a health insurance expert for internet comparison site, comparis.ch AG. From 2008 to 2011, he worked as a Delegate of Public Affairs for health insurance provider association santésuisse. Prior to this time, he was Secretary General for the SBV (Swiss association for the blind and visually impaired) and the FSP (Swiss federation of psychologists).

Curriculum Vitae (deutsch)

Felix Schneuwly, lic. phil., 53, hat nach einer Lehre als Sanitär-Installateur und der C-Matura auf dem zweiten Bildungsweg in Freiburg i. Ü. Journalistik und Psychologie studiert, verfügt über einen Executive Master in Business and Administration (MBA), ist Krankenversicherungsexperte beim Internetvergleichsdienst comparis.ch AG. Von 2008 bis 2011 war er Leiter Politik und Kommunikation beim Krankenkassenverband santésuisse, vorher Zentralsekretär des Schweiz. Blinden- und Sehbehindertenverbandes SBV sowie Generalsekretär der Föderation der Schweiz. Psychologinnen und Psychologen FSP.